
Minnesanteckningar förda vid extra möte kring KPR:s framtida organisation 
2023-02-13 
 
 
 
Måltidsservice 
Björn Eriksson, områdeschef område, 4 (måltidschef). f.d. måltidsstrateg informerar om 
verksamheten och bakgrunden till den beslutade förändringen/nedläggningen. Uppdraget 
till Måltidsservice är att minska kostnaderna. Idag är det 90 kök som bemannas 350--400 
medarbetare. 25–27 000 portioner lagas varje dag. 
Finansieringen kommer uteslutande från dem som beställer tjänsten/maten.  Den mat som 
levereras till äldreboenden och hemtjänst är beställt från Vård- och omsorgsförvaltningen.  
 
Politiskt beslut: 

- De fem öppna restaurangerna ska läggas ned. Strigeln lades ned pga 
ombyggnationen. Vissa restauranger/produktionskök blir kvar. 

- Underlag: följt verksamheten sedan slutet på Pandemin. Se fr 128 port 2016 – 90 
2022 

- 300 lunch/dag behövs för att täcka kostnaderna (nu 70-90) Besöksantalet är alldeles 
för lågt med en kostnad på 321 kr/portion. Enligt kommunallagen måste 
verksamheten bolagiseras – får inte subventionera den enskilde. Kommunen får inte 
heller konkurrera på fel villkor. 

Både föreningarna och verksamheten har reagerat på bristen av information från 
Servicenämnden. Den som drabbas är den enskilde med risk för större 
ensamhetproblem. 
”Gör om och gör rätt” är hela rådet enigt om. Mötet är enigt om att en dialog bör föras 
mellan Servicenämnden och Vård- och omsorgsnämnden för att belysa de konsekvenser 
som oundvikligen blir följden av beslutet. Förslag om att de äldre ska ges möjlighet att 
äta i skolrestaurangerna tillsammans med eleverna eller efter eleverna.  
 

 
Instruktion och arbetsformer för KPR framöver  
Ordförande Majo Brostedt och utvecklare Anna Fridell från Kommunledningskontoret, KLK 
Informerar om den kommande tänkta nya instruktionen/organisationen.  
 
”Kommunala pensionärsrådet ska initiera, följa upp och driva på ett aktivt och systematiskt 
arbete Utifrån äldreperspektivet i Eskilstuna kommunkoncern. Det omfattar: 
• Att bidra till beredning av förslag och underlag som grund för att utveckla arbetet för att 
stärka rättigheter och möjligheter för äldre kvinnor och män i Eskilstuna kommun.  
• Att som grund för vidareutveckling av arbetet följa upp nämndernas arbete, bland annat i 
form av dialoger på rådsmöten och i rådets arbetsgrupper.  
• Att bidra med erfarenheter och kunskap i form av referensgrupper som förvaltningar och 
bolag kallar till utifrån större förändringar som berör äldre.  
• Omvärldsbevakning” 
 
 



Informationen gavs också vid ett extra möte med AU, arbetsutskottet 2023-02-01. Framför 
allt vill man arbeta mer strategiskt och inte fastna i detaljfrågor. Rådets medlemmar ska 
representera sin organisation och inte driva privata frågor.  
Beredningsgruppen, nuvarande AU, kommer framöver att bereda frågorna. Vid dagens möte 
och genomgång av instruktionen visar det sig att dokumentet behöver struktureras upp, då 
de olika begreppen blandas och ställer till förvirring.  
Vid sittande möte är vi överens om att” Informationsmöten” ska benämnas Dialogmöten alt. 
Informations/dialogmöten.  
Mötet är också överens om att den nya organisationen/strukturen bör skrivas in i ett 
Organisationsschema för att minska den rådande begreppsförvirringen. Ordföranden 
instämmer i detta och ger uppdraget. 
 
 
Övriga frågor 
- önskemålet att ta upp Hemtjänstindex avslås, då ordförande anser att frågan behöver 
beredas av insatt personal. Frågan kommer att tas upp så snarast som möjligt.  

- SPF:s avgående representant Sven-Erik Myrelid tackar för sig. 
 
Anteckningar av Boel Bolwig 
 
 
 
 


